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Από το υπ’ αριθ. 24/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 669/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απολογισμού, ισολογισμού και 
αποτελεσμάτων χρήσης Δήμου Δοβρά, διαχειριστικής 
περιόδου 2010. 

 
         Σήμερα 5 Οκτωβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
ειδική τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-9-2011 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010, του άρθρου 7 του 
Ν. 3443/2006 και του άρθρου 163 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. 
Κορωνάς, 21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ. Κουτσαντάς, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος, 39)Χ. Σαββαϊδου. 

Χ. Κούτρας,Λ. Τσαβδαρίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Α. Ορφανίδου, Ν. Αγγέλου. Κ. Καπανίδης. 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. 
Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Μετά την έναρξη της συνεδρίασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 666/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Βεσυρόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 667/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος, Γ. Κάκαρης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Κ. Παναγιωτίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 668/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. 
Χατζηαθανασίου, Κ. Συμεωνίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 669/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κες Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 670/2011 απόφασης προσήλθαν οι κες Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου. 

 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το μοναδικό θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-9-2011 εισηγητικό σημείωμα της 
αντιδημάρχου  οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν.3463/06 του Δ.Κ.Κ. και των 
άρθρων 72 και 267 του Ν.3852/10, ως το τέλος Μαϊου εκείνος που ενεργεί την 
ταμειακή υπηρεσία του δήμου υποβάλλει δια του Δημάρχου στην Οικονομική 
Επιτροπή λογαριασμό της διαχείρισης του οικονομικού έτους που έληξε.  
      Μέσα σε δύο (2) μήνες αφότου παρέλαβε τα ανωτέρω στοιχεία, η Οικονομική 
Επιτροπή τα προελέγχει και το αργότερο (5) ημέρες μετά την λήξη του διμήνου 
υποβάλλει τον απολογισμό και ,προκειμένου για Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό 
λογιστικό σχέδιο, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσεως μαζί με έκθεσή της 
στο Δημοτικό Συμβούλιο.  
      Το Δημοτικό Συμβούλιο μέσα σε προθεσμία δύο (2) μηνών αφότου παρέλαβε 
τον απολογισμό, τον ισολογισμό, τα αποτελέσματα χρήσεως και την έκθεση της 
Οικονομικής Επιτροπής, αποφασίζει με πράξη του, για την έγκριση του απολογισμού 
και του ισολογισμού και διατυπώνει τις παρατηρήσεις του σχετικά με αυτόν, σε 
ειδική γι’ αυτό το σκοπό συνεδρίαση στην οποία παρίσταται και ο διευθυντής των 
οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου.   
      Στους Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό λογιστικό σχέδιο στην ανωτέρω 
ειδική συνεδρίαση  του Δημοτικού Συμβουλίου καλείται και παρίσταται και ο 
ορκωτός ελεγκτής-λογιστής ή ο αναπληρωτής του, ο οποίος συνέταξε το 
πιστοποιητικό ελέγχου. 
       Με την ολοκλήρωση των ισολογισμών και των αποτελεσμάτων χρήσεως του 
έτους 2010 και ύστερα από την με αρίθμ.372/11 Απόφαση Οικονομικής Επιτροπής, 
σύμφωνα με την οποία  έγινε ο προέλεγχος των απολογισμών των πρώην Δήμων 
Απ.Παύλου, Βέροιας, Βεργίνας, Δοβρά και Μακεδονίδος και ισολογισμών των 
Δήμων Απ.Παύλου, Βέροιας και Δοβρά έτους 2010, και σε εφαρμογή των διατάξεων 
του άρθρου 163 του Ν.3463/06,  σας υποβάλλουμε τους απολογισμούς και 
ισολογισμούς της  Διαχειριστικής Χρήσης (1 Ιανουαρίου – 31 Δεκεμβρίου 2010), 
συνοδευόμενα από έκθεση ελέγχου της Οικονομικής Επιτροπής και παρακαλούμε ν’ 
αποφασίσετε: 
       1- Για την έγκριση ή μη των Απολογισμών και Ισολογισμών έτους 2010 των 
πρώην Δήμων που συγχωνεύτηκαν στον νέο Δήμο Βέροιας,  αφού σας γνωρίσουμε 
ότι: 
      Α) Ο απολογισμός του Δήμου Απ.Παύλου του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:3.835.797,80€  Εξοδα: 3.607.820,46€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
227.977,34€. 
       Ο ισολογισμός του Δήμου Απ.Παύλου χρήσης 2010 παρουσιάζει: Γενικό 
Σύνολο Ενεργητικού 16.550.257,29€, Γενικό Σύνολο Παθητικού 16.550.257,29€  
Καθαρά Αποτελέσματα (Ζημία) Χρήσης  -1.424.203,04€. 
    Β) Ο απολογισμός του Δήμου Βέροιας του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:23.889.729,78€  Εξοδα: 23.125.023,88€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
764.705,90€. 
       Ο ισολογισμός του Δήμου Βέροιας χρήσης 2010 παρουσιάζει: Γενικό Σύνολο 
Ενεργητικού 101.660.317,76€, Γενικό Σύνολο Παθητικού 101.660.317,76€  
Καθαρά Αποτελέσματα (Ζημία) Χρήσης  -3.588.054,34€. 
    Γ) Ο απολογισμός του Δήμου Δοβρά του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:2.866.183,21€  Εξοδα: 2.825.469,46€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
40.713,75€. 
       Ο ισολογισμός του Δήμου Δοβρά χρήσης 2010 παρουσιάζει: Γενικό Σύνολο 
Ενεργητικού 11.774.158,45€, Γενικό Σύνολο Παθητικού 11.774.158,45€  
Καθαρά Αποτελέσματα (Ζημία) Χρήσης  -139.559,22€. 
    Δ) Ο απολογισμός του Δήμου Βεργίνας του έτους 2010 παρουσιάζει: 
Εσοδα:1.642.945,46€  Εξοδα: 1.556.560,63€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
86.384,83€. 
    Ε) Ο απολογισμός του Δήμου Μακεδονίδος του έτους 2010 παρουσιάζει: 



 Εσοδα: 2.176.475,67€  Εξοδα: 2.078.594,45€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
97.881,22€. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Παπαδημητρίου : Καλησπέρα, λόγω και του αργοπορημένου της ώρας θα 
προσπαθήσω να είμαι όσο το δυνατό πιο σύντομος. Θα αναγνώσω τις τρεις 
παρατηρήσεις που προέκυψαν από τον έλεγχο που διενήργησα στη χρήση του 2010. 
Στο λογαριασμό του ενεργητικού Γ2.7 ακινητοποίηση υπό εκτέλεση και 
προκαταβολές για κτήση παγίων στοιχείων περιλαμβάνεται ποσό 2.438.477,66€ που 
αφορά στην αξία ολοκληρωμένων έργων καθώς και σε δαπάνες επισκευές έργων, οι 
οποίες θα έπρεπε να μεταφερθούν στους επιμέρους λογαριασμούς των παγίων και 
στην κατάσταση των αποτελεσμάτων χρήσης αντίστοιχα σε προηγούμενες χρήσεις.  

Από τη μη μεταφορά του υπολοίπου αυτού στους επιμέρους λογαριασμούς των 
παγίων, αφενός δεν απεικονίζεται με ακρίβεια η αξία του υπολοίπου του κάθε παγίου 
καθώς επίσης και η αξία του λογαριασμού των ιδίων κεφαλαίων, επιχορηγήσεις 
επενδύσεων και αφετέρου τα αποτελέσματα των προηγούμενων χρήσεων καθώς και 
τα ίδια κεφάλαια του Δήμου εμφανίζονται κατά 66.236,14 € αυξημένα.  

Δεύτερον, στο λογαριασμό του ενεργητικού, τίτλοι πάγιας επένδυσης, 
περιλαμβάνονται συμμετοχές ποσού 184.654,01€ σε 3 επιχειρήσεις, από τις οποίες α) 
ποσό 177.673,51€ σε Δημοτική επιχείρηση η οποία δεν ελέγχεται από ορκωτό ελεγκτή 
λογιστή και η τρέχουσα καθαρή της θέση σύμφωνα με τον τελευταίο δημοσιευμένο 
ισολογισμό, είναι αρνητική. Δεν διενεργήθηκε πρόβλεψη προτίμησης ποσού 
177.673,51€ με συνέπεια, η καθαρή χρήση του Δήμου να είναι ισόποσα αυξημένη, β) 
ποσό 5.512,50€ σε ανώνυμη Διαδημοτική επιχείρηση η οποία δεν ελέγχεται από 
ορκωτό ελεγκτή λογιστή και η τρέχουσα καθαρή θέση της σύμφωνα με τον τελευταίο 
δημοσιευμένο ισολογισμό της, υπολείπεται της αξίας κτίσεως κατά 3.000,00€. Δεν 
διενεργήθηκε ισόποση πρόβλεψη υποτίμησης με συνέπεια τα αποτελέσματα της 
χρήσης καθώς και τα ίδια κεφάλαια να είναι αυξημένα κατά 3.000,00€, γ) ποσό 
1.468,00€ σε Διαδημοτική επιχείρηση η οποία ελέγχεται από ορκωτό ελεγκτή λογιστή 
και η καθαρή της θέση σύμφωνα με τον νόμιμα συνταγμένο ισολογισμό, είναι 
μεγαλύτερη της τιμής κτίσεως.  

Τρίτη παρατήρηση, στο λογαριασμό του ενεργητικού απαιτήσεις από πώληση 
αγαθών και υπηρεσιών, περιλαμβάνονται απαιτήσεις σε καθυστέρηση ύψους 
105.000,00€ περίπου. Δεν σχηματίστηκε πρόβλεψη για τις ζημίες που ενδέχεται να 
προκύψουν από την πιθανή μη είσπραξη μέρους των απαιτήσεων αυτών, το ύψος της 
οποίας, κατά τη γνώμη μας, ανέρχεται στο ποσό των 95.000,00€ περίπου. Εάν 
σχηματιζόταν η πρόβλεψη κατά το ποσό των 95.000,00 € τότε τα αποτελέσματα της 
χρήσης θα ήταν μειωμένα κατά 5.000,00 € και η καθαρή θέση του Δήμου θα ήταν 
μειωμένη κατά 95.000,00€. Είμαι στη διάθεσή σας για οποιαδήποτε ερώτηση. 

Τσιλογιάννης : Για τον Δήμο θα ήθελα να συμπληρώσω το εξής: Μας 
επισκέφθηκε κάποια στιγμή στο Δήμο, ένας προμηθευτής ο οποίος ισχυρίζεται ότι έχει 
να λαμβάνει περίπου 150.000,00€, δεν έχει εκδώσει τιμολόγια, αφορά ηλεκτρολογικό 
υλικό, λάμπες κ.τ.λ., ισχυρίζεται ότι έχει δελτία παραλαβής, το ίδιο είχε ισχυριστεί και 
στον Δήμαρχο, που προφανώς θα το αναφέρει μια και το θέτω και γι’ αυτό το βάζω 
από τα πριν, όμως δεν προσκόμισε έως και τότε ……………, τα δελτία αποστολής 
που ενδεχόμενα αποδεικνύουν την παραλαβή αυτού του υλικού.  

Στην επίσκεψή του εδώ, παρουσία και της αντιδημάρχου Οικονομικών της 
κ.Αρχοντάκη, είπε ότι θα καταθέσει αγωγή. Μέχρι σήμερα δεν έχω καμία άλλη 
πληροφόρηση, το καταθέτω όμως σαν ενημέρωση. Επίσης, για τον Δήμο Δοβρά, 
εκκρεμεί μια αγωγή εργαζομένων περίπου 76-77.000,00 € για το επίδομα των 176,00 
€ που αυτό βεβαίως δεν αφορά μόνο τον Δήμο Δοβράς, αφορά το Δήμο Απ. Παύλου, 
αφορά το Δήμο της Βέροιας και ενδεχόμενα της Μακεδονίδος ή και της Βεργίνας. 
Άρα λοιπόν είναι ένα Πανελλαδικό θα έλεγα και όχι Ημαθιώτικο θέμα, το θέμα των 
176,00 €, απλά τα καταθέτω για την τάξη. 

Πρόεδρος : Ο διευθυντής θέλει να προσθέσει κάτι; 
Δαούλας : Όχι, απλά τα απολογιστικά στοιχεία, έτσι για ενημέρωση του 

σώματος. Το σύνολο των εσόδων στις 31/12 ήταν 2.866.183,21€, το σύνολο των 
πληρωθέντων δαπανών 2.825.469,46€ και το χρηματικό υπόλοιπο της τρέχουσας 



χρήσης 40.713,75€. Από εκεί και πέρα είναι και ο Δήμαρχος εδώ και μπορεί να 
ενημερώσει το σώμα. 

Καγκελίδης : Τα μεταπτυχιακά και τις διατριβές θα τις αφήσουμε στην 
τοποθέτηση. Αυτό όσον αφορά τον κ. Τσιούντα, ο οποίος βασίστηκε στην Δήμαρχο 
για μεταπτυχιακά κατάπτωσης. Εγώ θα κάνω ορισμένα ερωτήματα και περιμένω μια 
απάντηση από τον πρώην Δήμαρχο Δοβρά αλλά και από τους υπηρεσιακούς 
παράγοντες, όσον αφορά κάποια θέματα που άπτονται δικών τους υποχρεώσεων.  

Θέλω να ρωτήσω: Πέραν των υποχρεώσεων του Δήμου που υπάρχουν στον 
ισολογισμό, 304.000€ αν θυμάμαι καλά, υπάρχουν απλήρωτοι προμηθευτές στη 
Δημοτική επιχείρηση; Αναφέρθηκε ο Γ.Γ. του Δήμου για το θέμα της απαίτησης 
ιδιώτη με ηλεκτρικά είδη για ένα ποσό της τάξεως των 120 – 150.000€ εκείνο που έχω 
να ρωτήσω τον Δήμαρχο, είναι αν με τον συγκεκριμένο κύριο έχει γίνει κάποια επαφή 
στα 4 χρόνια γιατί αυτή η υπόθεση είναι από την περίπτωση του προκατόχου του, του 
κ. Χατζηγεωργίου; Μάλιστα το θέμα τέθηκε από τον κ. Τσιούντα πριν αναλάβει τα 
καθήκοντά του ένα Δεκέμβριο στο Δ.Σ. Τι γίνεται με την περίπτωση αυτή; Το 
ερώτημα είναι, ήρθε σε επαφή μ’ αυτόν ή θα έχουμε κάποια περίπτωση αυτών των 
περιπτώσεων Απ. Παύλου ή Βεργίνας, για να πάνε κάποιοι στα δικαστήρια και να 
δικαιωθούν και δικαιώνονται εύκολα με κάποιους μάρτυρες, γιατί η αδυναμία των 
Δήμων είναι από πολλές απόψεις, από Νομικής; Αν το θέμα αυτό έχει εξεταστεί, έχει 
παραγραφεί αυτή η απαίτηση; Έχουν κοπεί παραστατικά ή η περίοδος παραγραφής θα 
ξεκινήσει με την έκδοση των παραστατικών που θα κληθεί ο Δήμος Βέροιας να 
πληρώσει αυτό το τίμημα;  

Υπάρχουν απαιτήσεις από δημότες στο Δήμο Δοβρά και σε άλλους Δήμους, 
από θέματα ύδρευσης, αποχέτευσης της τάξεως περίπου των 88.000€, αυτές οι 
απαιτήσεις βεβαιώθηκαν; Εξετάστηκε αν σήμερα είναι παραγεγραμμένες και δεν 
μπορούν να διεκδικηθούν; Άρα δηλαδή, αυτές οι απαιτήσεις ίσως είναι δώρο άδωρο 
και εικονική η κατάσταση η οποία έρχεται στο Δήμο, ότι αυτά αφού θα παραγραφούν 
άρα στην ουσία και ο ισολογισμός – απολογισμός είναι, στο μέρος αυτό, εικονικός. 
Υπάρχει εγγύηση του Δήμου προς τη Δημοτική επιχείρηση για ένα δάνειο 250.000€ 
το οποίο υπήρχε για να καλύψει το ΙΚΑ των εργαζομένων και οτιδήποτε, φυσικό είναι 
αυτό μια εγγυητική η οποία τις δόσεις θα τις πληρώσει ο Δήμος, άρα η οφειλή δεν 
……………. αυτό υπόψη της και είναι ακόμα άλλες 250.000€ οι δόσεις των δανείων 
οι οποίες θα καταβληθούνε από το Δήμο Βέροιας. 

(Σε αυτό το σημείο είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι δημοτικοί 
σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 

Καγκελίδης: Λέω ότι πάρθηκε δάνειο από τη Δημοτική επιχείρηση με εγγύηση 
του Δήμου, αυτό είναι το θέμα. Αν θέλετε διευκρίνιση, αυτό είναι. Δηλαδή υπάρχει 
εγγύηση του Δήμου στο δάνειο αυτό της Δημοτικής επιχείρησης, άρα στην ουσία θα 
δοθούν από το Δήμο αυτά, συγκοινωνούντα είναι τα δοχεία όπως λέει και ο κ. 
Κορωνάς.  

Το 2007 εξέλειπαν οι λόγοι πληθυσμιακών κριτηρίων για ένταξη του 
αποχετευτικού δικτύου της Πατρίδας κυρίως, το οποίο είχε και περιβαλλοντική 
μελέτη, είχε προβλεφθεί από το Δήμο Βέροιας, και αποδέκτη. Μπορούσε δηλαδή το 
αποχετευτικό έργο αυτό της Πατρίδος να μπει σε πρόγραμμα και να ξεκινήσει και 
σήμερα θα ήταν και τελειωμένο. Γιατί υπήρχε τόση εμμονή για να γίνει ένας 
βιολογικός από μια Διαδημοτική, μεταξύ Δήμου Ειρηνούπολης, Ανθεμίων και Δήμου 
Δοβρά, για ένα έργο το οποίο θα ήταν πολυδάπανο και το κόστος αυτό για να το 
καλύψουν 3 μικροί Δήμοι, έναν βιολογικό, νομίζω ότι ήταν υπέρογκο. Άρα δηλαδή η 
εμμονή αυτή, ενώ το έργο περνούσε, πήγαινε στο ΥΠΕΧΩΔΕ και η σειρά την οποία 
έπαιρνε μπορούσε να γίνει και μετά από 15 χρόνια, να εγκριθεί αυτή η μελέτη για να 
ξεκινήσει ο βιολογικός, γιατί αυτή η εμμονή και έστω να ξεκινούσε μια αποχέτευση 
που είχε τις προϋποθέσεις να μπορεί να ξεκινήσει;  

Όσον αφορά την αποζημίωση των υπαλλήλων, για τα 77.000€ περίπου μέχρι 
σήμερα τα οποία υπάρχουν, μήπως έπρεπε να γίνει μια πρόβλεψη, γιατί αυτά ούτως ή 
άλλως, θεωρείται ότι τα δικαστήρια και τελεσίδικα θα αναγκάσει και θα τα πληρώσει 
ο Δήμος Βέροιας, άρα δηλαδή αυτή η οφειλή, η οποία δεν ήτανε, ήταν των 
υπαλλήλων του Δήμου Βέροιας, ναι αλλά όχι και της Δοβρά. Άρα και αυτή η οφειλή 



θα προστεθεί στις υποχρεώσεις και άρα το άνοιγμα είναι ακόμα μεγαλύτερο, μήπως 
έπρεπε να γίνει μια πρόβλεψη γι αυτό το κονδύλιο; Το οποίο δικάστηκε στις αρχές του 
έτους του 2010 και έπρεπε να γίνει μια πρόβλεψη;  

Σίγουρα οι υπάλληλοι σε δεύτερο βαθμό και τρίτο, θα δικαιωθούν. 
Λαμβάνοντας υπόψη την τοποθέτηση του κ. Νεστορόπουλου, ότι δημοπρατήθηκαν 
έργα από το Δήμο Βέροιας, από προγράμματα ΘΗΣΕΑ και ΣΑΤΑ, μόνο ο ίδιος 
γνώριζε ότι αυτά τα λεφτά δεν θα έρθουν. Λαμβάνοντας αφορμή απ’ αυτό, ρωτάω τον 
κ. Τσιούντα, υπάρχουν τέτοια έργα τα οποία έγιναν στο Δήμο Δοβρά, εκτελέστηκαν 
και περιμένουμε λεφτά από το ΘΗΣΕΑ; Μπορεί να μας απαντήσει για την 
απορρόφηση των κονδυλίων σε τι ποσοστό ήτανε στο θέμα του ΘΗΣΕΑ στο Δήμο 
Δοβρά; Τι ποσοστό απορρόφησης είχαμε των κονδυλίων;  

Επίσης ήθελα να ρωτήσω, υπήρχαν κάποια έργα που είχαν εγκριθεί με 
απόφαση του Υπουργείου Εσωτερικών, όπως ήτανε μια γεώτρηση 74.000,00 € στην 
Πατρίδα, η κατασκευή κερκίδων στο γήπεδο του Αγ. Γεωργίου και άλλα τα οποία 
ήταν από το Υπουργείο Εσωτερικών. Έγιναν οι ενέργειες εκείνες οι οποίες αυτή η 
τύχη αυτών των έργων ενώ υπήρχαν οι αποφάσεις και δεν πάρθηκαν τα λεφτά, δεν 
εκτελέστηκαν, ποια είναι η τύχη τους; Μήπως γνωρίζει ο ίδιος; Το ερώτημα, γιατί 
πολλές φορές είπε ότι μελέτες δεν έβαλα στον προϋπολογισμό του Δήμου Βέροιας ή τι 
γίνεται με τις μελέτες, μπορεί να μας πει ποιες μελέτες ήταν αυτές; Για πόσο διάστημα 
ήταν στα συρτάρια του Δήμου Δοβρά τα οποία δεν υποβλήθηκαν; Δεν εντάχθηκαν; 
Μπορεί να μας πει, τέλος, ο κ. Τσιούντας, μήπως, πηγαίνοντας στο προηγούμενο, η 
έλλειψη προσωπικού για σύνταξη και κατάθεση μελετών, ήταν η αιτία η οποία 
χάσαμε κάποια λεφτά από διάφορα προγράμματα είτε από ΣΑΤΑ είτε ήταν απ’ τον 
ΘΗΣΕΑ; Μήπως ήταν αυτός ο λόγος για τον οποίο δεν προλάβαμε;  

Τέλος, να μας πει ότι ξεκινώντας είχε πει ότι εγκρίνουμε ένα απολογισμό, όταν 
ο απολογισμός ταυτίζεται με τον προϋπολογισμό, μπορεί να μας πει τι απόκλιση είχε ο 
προϋπολογισμός με τον απολογισμό του Δήμου Δοβρά του 2010; Και αν είναι 
δικαιολογημένη αυτή η απόκλιση. Μέχρι πόσο ποσοστό απόκλισης μπορεί ο κ. 
Τσιούντας να ψηφίζει ή να καταψηφίζει έναν απολογισμό; Αυτές είναι οι ερωτήσεις, 
τα υπόλοιπα στην τοποθέτηση. 

Πρόεδρος : Πληθωρικές. Κε Τσιούντα πιστεύω έχετε σημειώσει τις ερωτήσεις, 
παρακαλώ πάρτε το λόγο. 

Τσιούντας: Ο Δήμος Δοβρά, η Ενότητα Δοβρά, δεν απασχόλησε το Δήμο και 
την Οικονομική Επιτροπή, όπως οι άλλες Ενότητες και γι’ αυτό αισθάνομαι 
περήφανος.  

Έχω συζητήσει πολλές φορές με την κ.Αρχοντάκη, συζητούμε πάρα πολλά 
θέματα με τους συναδέλφους της Οικονομικής Επιτροπής και δεν έχει έρθει τίποτα 
από το Δήμο Δοβρά, απ’ τη Δημοτική επιχείρηση, για να αναθέσουμε σε δικηγόρους ή 
οτιδήποτε και γι’ αυτό αισθάνομαι περήφανος. Θυμάμαι τώρα, 31/12/2006 όταν 
ορκιστήκαμε μαζί με τον κ. Καγκελίδη, είχα πει ότι η διοίκηση του Δήμου θα γίνει 
σύμφωνα με τις δικές μας αρχές.  

Η πρώτη μας δουλειά ήταν, με τους συνεργάτες, τον προϊστάμενο και τους 
υπόλοιπους που είχαμε μια άριστη, άψογη συνεργασία τα 4 χρόνια και το είχα πει και 
αυτό στην ορκωμοσία, ότι εμείς σε 4 ή σε 8 χρόνια θα φύγουμε, εσείς θα μείνετε, να 
κάνετε την δουλειά σας όπως πρέπει. Ούτε ο Δήμαρχος θα σας επιβάλει τίποτα ούτε 
κανείς άλλος, θα είστε υπεύθυνοι γιατί εσείς θα μείνετε. Τους είπα τότε, σε 
συγκέντρωση, ότι μετά την τετραετία που θα χωρίσουμε, θα πρέπει να είμαστε 
αγαπημένοι και να διατηρήσουμε τις σχέσεις και αυτό γίνεται. Γιατί εκείνη την ημέρα 
της ορκωμοσίας, συνάδελφοι μου είχαν έρθει και από την Κοζάνη και από την 
Κατερίνη στην τελετή, αυτές λοιπόν είναι οι ανθρώπινες σχέσεις.  

Οι πρώτες ενέργειες λοιπόν, με τους συνεργάτες ήταν να δούμε τι έχουμε, 
είχαμε μιλήσει και πριν την ανάληψη των καθηκόντων, αλλά τέλος πάντων από την 
πρώτη μέρα, τι χρωστάμε; Ήταν περίπου 800.000€ τα χρέη στη Δημοτική επιχείρηση, 
ακούστηκε τίποτα ποτέ; Δεν ακούστηκε, η διοίκηση έχει συνέχεια. Αρχές Μαρτίου 
καταφέραμε λόγω της εμπειρίας μου και πήραμε δάνεια για να πληρώσουμε εκτός των 
προμηθευτών, μόνο θα σας πω, ληξιπρόθεσμες οφειλές στο ΙΚΑ, της Δημοτικής 
επιχείρησης, 217.000€, για το Δήμο δεν θα πω ότι είχαμε εκκρεμότητες γιατί το έχω 



πει δημοσίως και σε συνελεύσεις που κάναμε, ότι είχε άψογους υπαλλήλους που 
έκαναν τη δουλειά τους όπως έπρεπε και δεν είχαμε ούτε χρέη ούτε τίποτα. Με τη 
Δημοτική επιχείρηση είχαμε τα προβλήματα. Πήραμε τα δάνεια, τακτοποιήσαμε 
λοιπόν τους προμηθευτές σιγά-σιγά, γιατί δεν μπορούσαμε να τα τακτοποιήσουμε 
όλα, το ΙΚΑ τακτοποιήσαμε μετρητοίς και γλιτώσαμε 20.000€ γιατί τα πληρώσαμε 
εφάπαξ και γιατί δεν θα μπορούσαμε να λειτουργήσουμε. Ο κ.Καπανίδης ο οποίος 
ήταν συνεργάτης, μου έφερε μια κατάσταση δεοντολογικά ενεργώντας, μου λέει, τις 
πρώτες ημέρες, «….αυτές είναι οι άμεσες δίκες, να το πω έτσι, που έχουμε. Δεν ξέρω 
αν θα συνεργαστούμε, μπορεί να βάλεις κάποιον άλλο δικηγόρο, αλλά αυτά πρέπει να 
γίνου»ν. Σε συνεργασία με τον κ. Καπανίδη τακτοποιήσαμε λοιπόν όλα όσα 
μπορούσαμε με τα χρήματα και τα υπόλοιπα δικαστήρια, όσα μπορούσαμε, τα 
αναβάλαμε, γι’ αυτό δεν μας κυνηγάει κανείς, τα αναβάλαμε και τα τακτοποιήσαμε 
στη συνέχεια. 

Παυλίδης : Ποιος Καπανίδης; 
Τσιούντας : Ο κ. Καπανίδης ο συνεργαζόμενος δικηγόρος του Δήμου ήταν και 

συνεργάτης του Δήμου Δοβρά. Και αναφέρω το όνομα για να τον ρωτήσετε. 
Συνεργαστήκαμε με όλους και θέλαμε να συνεργαστούμε με πολύ περισσότερους. Δεν 
τα καταφέραμε με την ομάδα της αντιπολίτευσης του κ. Καγκελίδη και λυπούμαι γι’ 
αυτό, θα μπορούσαμε να καταφέρουμε περισσότερα πράγματα, αλλά δεν μπορέσαμε 
να συνεργαστούμε.  

Να σας πω ότι συνεργαστήκαμε με τον κ. Δάσκαλο, με τον κ. Σουμελίδη και 
κάναμε πράξη τον Καλλικράτη ή τον Καποδίστρια δηλαδή όλη την προηγούμενη 
τετραετία, η φωτογραφία αν δείτε του γηπέδου που κατασκευάστηκε της Κουμαριάς, 
είναι το γκρέιντερ του Τριλόφου και μιλάμε για 3 χρόνια περίπου. Οι δρόμοι στον 
Τριπόταμο, στο Κομνήνιο και όπου δει ήταν και να πω ότι τους ευχαριστώ και αυτοί 
πιστεύω με ευχαριστούν, αλλά είχαμε συνεργασία.  

Παρότι ο Δήμος Βέροιας είχε αναμιχθεί, κακώς, στα εσωτερικά του Δήμου 
Δοβρά με την αίτηση της Πατρίδος, η οποία αίτηση κατατέθηκε με χίλιες υπογραφές 
την πρώτη χρονιά. Με πρωτοβουλία βέβαια του κ. Καγκελίδη και του Προέδρου του 
κ. Καγκελίδη, με πρωτοβουλία αυτών έγινε η συλλογή υπογραφών και δικαίωμά τους 
είναι, αλλά η διαδικασία έπρεπε να γίνει μέσω του Δήμου Δοβρά και όχι μέσω του 
Δήμου Βέροιας. Αντιδεοντολογική συμπεριφορά και αυτών των ανθρώπων και όπως 
κατήγγειλα του Δήμου Βέροιας, γιατί είχα στείλει επιστολή η οποία δεν διαβάστηκε. 
Αλλά ανάλογη επιστολή στο Δήμο Δοβρά, που έστειλε η Δήμαρχος, διαβάστηκε από 
μένα στο Συμβούλιο.  

Αυτά όμως ανήκουν στο παρελθόν, ερχόμαστε 1η του έτους για να 
παραδώσουμε το Δήμο, εδώ στην Δήμαρχο, παραδώσαμε το Δήμο και όπως είχα πει 
τότε, χωρίς χρέη. Τα χρέη του Δήμου Δοβρά ανά δημότη είναι 59,00 €, αντίστοιχα με 
τους άλλους Δήμους, να σας πω ότι του Δήμου Βέροιας είναι 237,00 € το χρέος ανά 
δημότη, του Δήμου Απ. Παύλου 198,00 €, του Δήμου Βεργίνας 529,00 € και του 
Δήμου Μακεδονίδος 632,00 €.  

Παραδώσαμε μηχανήματα εκτός των γκρέιντερ, που δεν είχε ο Δήμος Βέροιας, 
εκτός του JCB, εκτός ένα UNIMOG που ήταν παλιά και να σας πω ότι το γκρέιντερ το 
βγάλαμε άδεια γιατί λειτουργούσε επί 5 χρόνια χωρίς άδεια, το UNIMOG 
προσπαθήσαμε να το βγάλουμε άδεια γιατί ήρθε για ανταλλακτικά, πληρώνοντας τότε 
ο Δήμος 60.000€, δεν μπορέσαμε, πληρώσαμε τον Χειμωνίδη και νομίζω ότι έχει 
λήξει το θέμα πρέπει να βγήκε η άδεια, μπορεί και να μην βγήκε, δεν το ξέρω γιατί 
μέχρι τελευταία παλεύαμε, στο όνομα του Δήμου Βέροιας. Τον πληρώσαμε τον 
Χειμωνίδη ως μηχανολόγο για να κάνει τα χαρτιά από την αρχή, ένα παλιό που το 
χρησιμοποιούσαμε για το χειμώνα, καθαρίζαμε τα χιόνια και για την αλατιέρα και για 
πυροσβεστικό, τέλος πάντων, είχαμε κάνει και ένα βυτίο 3,5 τόνων. Παραδώσαμε δε, 
ένα 4x4 λίγο παλιότερο και ένα 4x4 καινούργιο που δεν κυκλοφορεί δύο χρόνια και 
ένα φορτηγό 100.000,00 € που το πήραμε την τελευταία χρονιά. Αυτό βέβαια δεν το 
έλαβε υπόψη η Δημοτική αρχή, γιατί στον προϋπολογισμό είπα ότι δεν ελήφθη υπόψη 
και αδικείται ο δημότης του πρώην Δήμου Δοβρά.  

Πρέπει λοιπόν, αν το ανέφερα την προηγούμενη φορά, τώρα παρακαλώ το 
Δ.Σ. να το λάβει υπόψη. Χρέη δεν φέραμε, προβλήματα δεν δημιουργούμε, ο δημότης 



αδικείται, δεν γίνεται αυτό. Να είστε δίκαιη εσείς Δήμαρχε και να το λάβετε υπόψη 
μαζί με τους συνεργάτες. Δεν νομίζω ότι χρειάζεται να πω τίποτε άλλο, να μην σας 
κουράσω άλλο και θα απαντήσω στον κ.Καγκελίδη. Ο οποίος κ. Καγκελίδης, τον 
οποίο υποστήριξα όταν ήταν υποψήφιος στις εκλογές του 2002, ανεπιτυχώς, η ευθύνη 
βέβαια βαραίνει όλους όσους ήμασταν τότε.  

Το 2006 θέλησε να είναι υποψήφιος ενώ είχε υποσχεθεί ότι θα ήμασταν μαζί, 
τέλος πάντων δικαίωμα του καθένα είναι. Δεν συνεργαστήκαμε και το είπα δημόσια 
πολλές φορές, ενώ θα μπορούσαμε και έχουμε και τις καλύτερες σχέσεις από ηλικία 
12 ετών. Ρώτησε λοιπόν, για τους προμηθευτές στη Δημοτική επιχείρηση, νομίζω 
έχουν συνεργαστεί οι υπηρεσίες, ελάχιστα ήταν τα χρέη, τα χρέη της τελευταίας 
περιόδου που δεν προλάβαμε να τα πληρώσουμε, νομίζω ότι τα έχουν φέρει στη 
Δημοτική επιχείρηση και δεν ξέρω αν ξεπερνούν τις 20 – 30.000,00 € όπως δεν ξέρω 
και αυτά που γίνανε το επτάμηνο αυτό δηλαδή. Γιατί η διοίκηση της Δημοτικής 
επιχείρησης, παρέμεινε και μέχρι τον μήνα Ιούλιο, άρα θα ήταν 20 – 30.000,00 € αυτά 
τα τιμολόγια.  

Έχουμε και το παλιό δάνειο που ήταν 250.000,00 € γιατί το είχαμε πάρει στη 
Δημοτική επιχείρηση με εγγύηση του Δήμου και συνεχίζει λοιπόν, είχαμε πληρώσει 1-
2 δόσεις, δεν θυμάμαι και θα συνεχίσει, είναι για 10 χρόνια και θα συνεχίσει να 
πληρώνεται.  

Ένας προμηθευτής που ζήτησε από μένα τον Οκτώβριο του 2006, δεν ήμουν 
Δήμαρχος, είχα εκλεγεί, έγιναν οι εκλογές και ήρθε και μου είπε ότι έχει να παίρνει 
135.000,00 €. Έπεσα απ’ τα σύννεφα γιατί λίγες μέρες πριν είχα καλέσει εγώ τον 
Πρόεδρο της Δημοτικής επιχείρησης για να δούμε τι χρωστάμε και τι κάνουμε και μου 
λέει έχουμε 60.000,00 € περίπου. Τον βρίσκω το απόγευμα τον Πρόεδρο της 
Δημοτικής επιχείρησης, το 2006 μιλάω δεν ανέλαβα ακόμα και ο Πρόεδρος την 
προηγούμενης Δημοτικής αρχής, αλλά μαζί είχαμε εκλεγεί στη συνέχεια, για την 
τετραετία αυτή….. αυτό και αυτό, μας είπες για 60.000,00 € και ένας προμηθευτής ήρθε 
και μου ζητάει 135.000,00 € του είπα και το όνομα και μου λέει δεν τον ξέρω αυτόν, 
δεν τον γνωρίζω. Ούτε έδωσα καμία εντολή ούτε παρέλαβα τίποτα, τέλος πάντων έγινε 
συζήτηση, ψάξαμε τιμολόγια, βρήκαμε κάποια τιμολόγια γιατί παίρναμε κάποιες 
λάμπες, 6-7.000,00 € το χρόνο, κάθε χρόνο, τέλος πάντων, τον ξαναβρήκα, 
ξανασυζητήσαμε, μεσολάβησαν και άλλοι για να τα βρούμε να κάνουμε, λέω…. 
παραστατικά, δεν μπορώ να πληρώσω χωρίς να υπάρχουν παραστατικά.  

Εν τω μεταξύ αναλάβαμε το Δήμο, ξαναγίνονται συζητήσεις…. δεν μπορούμε, 
φέρε παραστατικά… Δεν έφερε παραστατικά. Τον καλώ στο Δ.Σ., στο οποίο 
συμμετείχε ο κ. Καγκελίδης ως αντιπολίτευση, ήρθε στο Δ.Σ. και του λέω, πες ότι 
έχεις να πεις, τον προμηθευτή αυτόν και του λέω δεν μπορούμε να πληρώσουμε εμείς, 
φέρτε μας τα παραστατικά. Δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτε άλλο, εμείς είχαμε βάλει 
στόχο να ξεπληρώσουμε όλους τους προμηθευτές, πήραμε τα δάνεια και δεν μπορεί 
να πάρουμε 135.000,00 € να αδειάσουμε αποθήκη ενός επιχειρηματία, να βάλουμε τα 
υλικά στο Δήμο και να μην τον πληρώσουμε, φέρε τα παραστατικά να ελέγξουμε τι 
υλικά πήραμε, που τα βάλαμε αν έγιναν περιουσιακά στοιχεία του Δήμου αυτά τα 
υλικά που είχε στην αποθήκη και να σε πληρώσουμε. Δεν έφερε παραστατικά. Ήρθε 
δικηγόρος, του είπα τα ίδια πράγματα. Να μας φέρει τα παραστατικά, να τα 
εξετάσουμε και αν πουν οι άνθρωποί μας ότι τα παρέλαβαν και τα έβαλαν εκεί, θα τον 
πληρώναμε, θα κάναμε κάτι και θα τον πληρώναμε, δεν έγινε αυτό το πράγμα. Τώρα 
πιθανόν να ήρθε στη Βέροια να ζητάει, αλλά σας λέω, παραστατικά εδώ και 5 χρόνια 
δεν ήρθανε, άρα δεν μπορούσαμε να τον πληρώσουμε και δεν πληρώσαμε τίποτα.  

Απαιτήσεις ο Δήμος έχει, όταν ανέλαβα εγώ από την ύδρευση και αποχέτευση 
που πληρώνανε η Αγ. Μαρίνα, η Φυτεία και ο Αγ. Γεώργιος, τον Αγ. Γεώργιο τον 
καταργήσαμε γιατί δεν έχει αποχέτευση, ήτανε 212.000€ μέχρι το 2007 που 
υπεύθυνος ήταν ο Δήμος να εισπράττει, 212.000€ και με ένα Νόμο που είχε βγει τότε 
για τις προσαυξήσεις, εισπράξαμε γύρω στις 100.000,00 € και είναι τώρα το 95.000,00 
€ που φαίνεται στις απαιτήσεις που έχουμε των προηγούμενων ετών. Πρέπει να γίνει 
κάποια προσπάθεια ίσως αλλά αυτά είναι στο Δήμο, από το 2007 και μετά πήγανε στη 
Διαδημοτική και από εκεί υπάρχουν κάποιες απαιτήσεις του Δήμου, καθυστερήσεις 
δηλαδή δημοτών που δεν πλήρωσαν την ύδρευση και είμαστε στη διάθεσή σας κ. 



Δάσκαλε να κάνουμε την κίνηση για να εισπράξουμε χρήματα. Για την εγγύηση του 
Δήμου για 250.000,00 €, ναι, η Δημοτική επιχείρηση με τα χρέη που είχε, 
ασφαλιστική ενημερότητα δεν είχε, δεν μπορούσε να πάρει δάνειο, έπρεπε να 
εγγυηθεί ο Δήμος. Εγγυήθηκε λοιπόν και βέβαια θα τα πληρώσει ο Δήμος αφού η 
Δημοτική επιχείρηση είναι του Δήμου Βέροιας.  

Αποχετευτικό Πατρίδος, είχαμε μια Διαδημοτική επιχείρηση, Δήμος 
Ανθεμίων, Δοβρά και Ειρηνούπολης, έγινε μια μελέτη που σας είπα και άλλη φορά ότι 
πληρώθηκε 1.800.000,00 € δεν μπορούσε να γίνει τίποτε άλλο ούτε να αποκοπεί η 
Πατρίδα τότε ούτε και κανείς θα έπαιρνε την πρωτοβουλία. Ποιος δηλαδή θα πλήρωνε 
τη μελέτη και θα έλεγε στο Δήμο Βέροιας, δεν θα μπορούσε βέβαια να το κάνει, ο 
Δήμος Βέροιας να εκτελέσει έργο του Δήμου Δοβρά, αν είναι δυνατόν. Να ακούω 
τέτοια πράγματα από δημοτικό σύμβουλο ο οποίος…, τέταρτη τετραετία κ. Καγκελίδη 
ως δημοτικός σύμβουλος; Δεν θυμάμαι. Τόσα χρόνια λοιπόν δεν καταλάβατε ότι ο 
Δήμος Βέροιας δεν μπορεί να ενοποιήσει έργο του Δήμου Δοβρά, αν είναι δυνατόν. 
Γι’ αυτό λοιπόν δεν κάναμε τίποτα για την αποχέτευση, αλλά σας είπα και την άλλη 
φορά, όταν αναφερθήκαμε στην αποχέτευση Πατρίδος και έδωσα συγχαρητήρια στον 
κ. Δάσκαλο, και η Δήμαρχος απουσίαζε όταν έκανα την ερώτηση και την τοποθέτηση, 
ότι δεν υπήρχε πρόγραμμα για Τοπικά Διαμερίσματα κάτω των 2.000 κατοίκων και ο 
κ. Καγκελίδης κατηγορούσε εμένα και ταυτόχρονα κατηγορούσε και τη Δήμαρχο 
γιατί και το Σέλι τώρα εντάχθηκε. Δηλαδή για μένα μόνο ισχύει η κατηγορία δεν 
ισχύει και για τη Δήμαρχο; Αλλά έχω πει άλλη φορά, όταν κάποτε θελήσατε να 
ανακαλέσετε κάτι που είπε, σας έχω πει ότι έχει κάνει και χειρότερα όχι μόνο έχει πει 
αλλά έχει κάνει και χειρότερα γι’ αυτό μην δίνετε και πολύ σημασία.  

Για τον Βιολογικό Καθαρισμό. Στην ίδια μελέτη, ήταν και ο Βιολογικός 
Καθαρισμός, από την περίοδο του Χατζηγεωργίου με την Διαδημοτική δεν 
μπορούσαμε να κάνουμε πάλι τίποτα και τότε, εγώ δεν συμμετείχα στο Δ.Σ., ο κ. 
Καγκελίδης ήταν και τότε στο Δ.Σ., όταν πάρθηκε η απόφαση για την συγκεκριμένη 
μελέτη και για να πληρωθεί. Εμείς αυτά τα βρήκαμε και τα συνεχίσαμε και κάναμε 
την επικαιροποίηση, που θέλει ξανά που λέει ο κ. Δάσκαλος.  

Αποζημίωση υπαλλήλων για τα 176,00 € που είναι το επίδομα, όλοι οι Δήμοι 
και όλοι οι υπάλληλοι των Δήμων κάνανε, αυτή η απόφαση δεν είχε βγει όσο ήμουν 
εγώ Δήμαρχος και δεν ξέρω και τώρα αν βγήκε. Κοινοποιήθηκε το 2011, δεν ήμουν 
Δήμαρχος, έκαναν δικαστήριο οι εργαζόμενοι, οι υπάλληλοι όπως όλων των Δήμων, 
έκαναν και του Δήμου Δοβρά, έπρεπε να μείνουν αυτοί απ’ έξω; Άρα δεν μπορούσαμε 
να κάνουμε και πρόβλεψη γιατί δεν ξέραμε και τι θα επιδικάσει το δικαστήριο.  

Ζήτησε πρόβλεψη να έχουμε ο κ. Καγκελίδης. Αν ξέρεις κάποιο ποσό, θα 
κάνεις πρόβλεψη, αν δεν ξέρεις ποσό τι θα κάνεις; Θα κάνεις πρόβλεψη για εκείνο το 
ποσό που δεν ξέρω;  

Έργα από ΣΑΤΑ και ΘΗΣΕΑ που εκκρεμούν, ναι, εκκρεμούν κάποιες 
πληρωμές έργων, νομίζω έχει πληρωθεί ένα κομμάτι ήταν 26.000,00 € η 
ασφαλτόστρωση της Φυτειάς και δόθηκαν 11.000,00 € περίπου, δεν ξέρω, υπάρχει 
εκκρεμότητα. Ένα μικρό κομμάτι 6.000,00 € είναι απ’ την Αγ. Μαρίνα, ένα έργο που 
έχει ο Σουραντάνης το υπόλοιπο ήταν 40.000,00 €. Υπάρχει η πλατεία του Τριλόφου 
που είναι από ΘΗΣΕΑ και εδώ δεν έρχονται χρήματα…... Και ότι οφειλές υπάρχουν 
είναι από ΣΑΤΑ και από ΘΗΣΕΑ και έχουν έρθει στο Δήμο όλα. Δεν είναι από 
δημοτικά, να έχουμε κάνει έργα δηλαδή χωρίς να έχουμε τα χρήματα, αν ήταν κάτι 
τέτοιο θα ερχόταν μέχρι τώρα με τους δικαστές.  

Τώρα, για την γεώτρηση της Πατρίδας, πήραμε λοιπόν 80.000€ μια 
χρηματοδότηση απ’ το Υπουργείο Εσωτερικών τότε, αλλά για την αδειοδότηση, η 
οποία βγήκε τελικά σε ένα χρόνο, αλλά ο ΘΗΣΕΑΣ καταργήθηκε. Υπάρχει μια 
αδειοδότηση, ο κ. Δάσκαλος να ακούει, για άλλη μια γεώτρηση στην Πατρίδα, γιατί η 
άδεια κάνει έναν χρόνο. Για την κερκίδα στον Αγ. Γεώργιο, ξέρει ο κ. Παπαδόπουλος, 
με τον οποίο συνεργαστήκαμε άψογα την τετραετία που ήμουν Δήμαρχος και ήταν 
Πρόεδρος της ομάδας και οτιδήποτε και με τον κ. Καγκελίδη συνεργαστήκαμε γιατί 
σε όλες τις εκδηλώσεις του πρώτος ήμουν εγώ και με οικονομική συμμετοχή μάλιστα. 
Τώρα, για τις μελέτες που υπήρχαν, έχω πει στη Δήμαρχο, όταν ζητάω λοιπόν να μην 
αδικηθεί ο δημότης του Δήμου Δοβρά, είπα ότι αυτά που υπάρχουνε μόνο να γίνουνε, 



δεν θέλουμε τίποτε άλλο. Για τη γέφυρα της Πατρίδος στον Αγ. Νικόλαο, για την 
παιδική χαρά στην Πατρίδα, την ύδρευση της Πατρίδος που υπάρχει μελέτη 
600.000,00 €, εκτός της αποχέτευσης που υπάρχει για όλα τα χωριά, για την παιδική 
χαρά στην Πατρίδα με 100.000,00€ το είχα πει και το ξαναλέω, 300.000,00 € μας 
είχαν πει ότι εγκρίνονται και υπάρχουνε μελέτες 300.000,00 €, 170.000,00 € για την 
είσοδο Τριλόφου, 100.000,00 € για παιδική χαρά στην Πατρίδα και 30.000,00 € για 
τον Αγ. Γεώργιο. Αυτά λοιπόν είναι στο ΠΕΧΩΔΕ.  

Τελευταίο λοιπόν, είπε δεν θυμάμαι πως το είπε και δεν ξέρω, ήθελε να με 
κατηγορήσει γιατί δεν ψήφισα τον απολογισμό της Βέροιας, αν ταυτίζεται ο 
προϋπολογισμός, ναι, γι’ αυτό ψηφίζουμε, για να ταυτίζεται, όχι απόλυτα, να 
πλησιάζει, δεν μπορεί να ταυτιστεί. Να κάνεις ένα προϋπολογισμό πριν από ένα χρόνο 
και να μπορείς να τον ταυτίζεις απόλυτα, αλλά τουλάχιστον να πλησιάζει. Εάν 
πλησίαζε, θα τον ψηφίζαμε, εάν απέχει τόσο πολύ, όχι. Ο προϋπολογισμός δε του 
Δήμου Δοβρά, εάν θα πάρετε όλους τους προϋπολογισμούς των Δήμων της 
τελευταίας χρονιάς, είναι πάνω από 60% και όλοι οι άλλοι τέσσερεις  Δήμοι, έχουν 
υλοποιήσει προϋπολογισμό πολύ κάτω απ’ το 50%. Ευχαριστώ. 

Πρόεδρος : Να σχολιάσω κ. Τσιούντα ότι ο κ. Καγκελίδης, κάνοντας πολλές 
ερωτήσεις μακροσκελείς, λειτούργησε… επιτρέψτε μου είναι κομψή η λέξη, 
αβανταδόρικα, σας έδωσε 18 λεπτά να απαντήσετε. 

Τσιούντας : Ευχαριστώ και εσάς και τον κ. Καγκελίδη και να επαναλάβω άλλη 
μια φορά ότι μας συνδέει μακροχρόνια φιλία αλλά έχω παράπονο ότι ενώ εγώ τον 
βοήθησα το 2002 δεν συνεργάστηκε το 2006 ώστε να πετύχουμε κάτι παραπάνω. 

Δήμαρχος : Με την άδειά σας να θέσω ένα ερώτημα στον κ. Τσιούντα. Γιατί 
ψηφίζουμε εδώ, ψηφίζουν οι συνάδελφοι και δεν συνάδουν αυτά που είπε, εν κατά 
κλείδι τώρα, με την ψήφο του προηγουμένως. Γενικότερα για όλες τις ψηφοφορίες. 

Καγκελίδης : Το παράπονο το καταλαβαίνω απ’ τον κ. Τσιούντα, ήθελε να 
κατέβει μόνος του υποψήφιος, χωρίς αντίπαλο και τελικά κατέβηκε γιατί εγώ 
κατέβηκα 2,5 μήνες πριν τις εκλογές. Αυτός κατέβηκε 1,5 χρόνο προεκλογικό αγώνα 
και εγώ κατέβηκα 2,5 μήνες, φαίνεται ότι ανακοίνωσα αργά την υποψηφιότητά μου.  

Επί του θέματος, θα πω ότι τον θεωρώ τον Δήμο που έφερε τα λιγότερα χρέη, 
αλλά άφησε κατοίκους χωρίς έργα, χωρίς ανάπτυξη. Εν ολίγοις ο κ. Τσιούντας, μας 
είπε εδώ ότι είχε ένα Δήμο, είναι ο καλύτερος Δήμαρχος στο Νομό, ότι μπορεί να 
θεωρεί και τον εαυτό του τον καλύτερο στην Ελλάδα και μπορεί, δικαίωμά του είναι. 
Αν πάτε στα χωριά, τα Τοπικά Διαμερίσματα του Δήμου Δοβρά και πολλοί θα πήγατε, 
τους δρόμους τους καθαρίζουμε με καταστροφείς και στα Τοπικά Διαμερίσματα της 
Βέροιας, έχουν πεζοδρομήσεις και ο Τρίλοφος έχει πεζοδρόμια, γιατί και ο 
προηγούμενος, ο προκάτοχός του ήξερε να κάνει στον Τρίλοφο πεζοδρόμια και τώρα 
μάλιστα ο συγκεκριμένος έκανε στα χωράφια. 

Πρόεδρος : Κε Καγκελίδη, το θέμα είναι ο οικονομικός απολογισμός, μην 
κάνετε γενικό απολογισμό. 

Καγκελίδης : Πώς θα γίνει; Εδώ ο κ. Τσιούντας άρχισε τα βραβεία, αλλά 
ήθελα να τα ακούσει.  

Αν πάτε στον Τρίλοφο, έξω απ’ τον Τρίλοφο 2 χλμ. θα δείτε πεζοδρόμιο στα 
χωράφια και η Πατρίδα δεν έχει μια γεώτρηση για να πιεί νερό. Το γνωρίζουν όλοι οι 
δημοσιογράφοι, δώσαμε συνεντεύξεις γιατί δεν είχαμε να πιούμε νερό.  

Κάναμε απόσχιση, δεν ήταν στον πρώτο ήταν στον δεύτερο χρόνο γιατί ξέραμε 
το τι γίνεται και τώρα, ακόμα δεν μπήκαμε, μπαίνουμε με έργο 2.500.000€ και να πω 
την εξυπηρέτηση; Όχι και να κατηγορηθούμε γιατί ζητήσαμε απόσχιση! Ελάτε να 
δείτε τι συμβαίνει και τώρα ακόμα. Τη ……….. δεν μπορεί να την κάνει καλά ο κ. 
Τσιούντας, λέει ο Δήμος ……… 30,00 €, 50,00 € κατά κεφαλή.  

Ο Δήμος Μακεδονίδος, ο οποίος τουλάχιστον εγώ προσωπικά του βγάζω το 
καπέλο μου, γιατί ένας μισός Δήμο απ’ το Δοβρά, έκανε δεκαπλάσια έργα και αν 
πάρουμε ότι αυτά τα χρέη του Δήμου Μακεδονίδος είναι μακροπρόθεσμα, δεν είναι 
βραχυπρόθεσμα και τα διαιρέσουμε δια το χρόνο, θα δούμε ότι δεν είναι 600,00 € 
μπορεί να είναι και κάτω από 20,00 €, να το διαιρέσουμε έτσι.  

Ενώ του Δήμου Δοβρά είναι άμεσα και πρέπει να καταβληθούν. Εκτός το 
δάνειο γιατί αν προσθέσουμε και τα 250.000,00 €, προσθέσουμε και κάποιους ιδιώτες 



που θα πάνε στα δικαστήρια το χρέος του Δήμου θα υπερβεί τα 600-700.000,00 €, 
εκεί θα καταλήξει στο τέλος. Λέει ότι αυτός ο ιδιώτης που ήρθε, εγώ στο Δ.Σ. είχα 
πει, Δήμαρχε, και εκεί είναι το μαγνητόφωνο και οι κασέτες, Δήμαρχε απ’ τη στιγμή 
που απαιτούν αυτοί, μια μέρα θα πάνε στα δικαστήρια, να τους ζητήσουμε εγγράφως 
μέσα σε μια προθεσμία να μας φέρει τα παραστατικά. Ζήτησα τότε στο Δ.Σ., ο 
συγκεκριμένος γιατί θα μας τραβάει και έρχεται μετά από 4-5 χρόνια και τα ζητάει 
από το Δήμο Βέροιας, ζήτησα στο Δ.Σ. να του στείλουμε επιστολή για να μας στείλει 
τα παραστατικά που λέει. Και να που έρχεται τώρα, να που έρχεται σήμερα και ζητάει 
ο άνθρωπος και θα διεκδικήσει και θα δείτε ότι θα τα πάρει. Γι αυτό το έθεσα το θέμα 
μήπως έχει παραγραφεί για να  κόψει κάποια παραστατικά. Ζήτησα, αν οι οφειλές των 
Δημοτών, παραγράφηκαν; Να μας απαντήσει η αντιδήμαρχος Οικονομικών, 
παραγράφηκαν αυτές οι οφειλές του καταλόγου 1999-2006; Και αν παραγράφηκαν, 
προστίθεται το χρέος προς το Δήμο.  

Όταν, γιατί ήμουν σύμβουλος, όταν ξεκίνησε το θέμα, εκεί είναι τα πρακτικά 
και ήσασταν και εσείς σύμβουλος και ξέρετε τη θέση μου για το θέμα του Βιολογικού, 
η τοποθέτησή μου ήταν να μην γίνει, ήταν να γίνει τότε επί Σκουμπόπουλου, ξεκίνησε 
το 1999 με 2000 η μελέτη και είπα όχι θα χάσουμε λεφτά, δεν θα γίνει, να γίνει με 
αγωγό μέσω 66, να ενδιαφερθούμε για το θέμα και να μην ενδιαφερθούμε για την 
Ειρηνούπολη. Εκεί είναι γραμμένες οι θέσεις μου, είναι γραμμένες. Άλλοι ήθελαν να 
γίνει η Εγνατία πάνω απ’ τις γραμμές και είδαμε το αποτέλεσμα και άλλοι θέλανε να 
γίνει ένας Βιολογικός εκεί που δεν θα γίνει ποτέ. Μάλιστα με έλεγαν και οι 
εφημερίδες απαισιόδοξος ο Καγκελίδης.  

Εγώ δικαιώθηκα στις επιλογές μου και δεν ψήφισα να γίνει ο Βιολογικός που 
δεν θα γινόταν. Όσο αφορά το θέμα του….. δεν είναι κ. Τσιούντα από το ΘΗΣΕΑ, 
ήταν από το Υπουργείο Εσωτερικών το κονδύλιο, δεν ήταν από τον ΘΗΣΕΑ. Ήταν 
ξεχωριστά τα κονδύλια και για την κερκίδα, θα σας τα πει ο κ. Πετρομελίδης, για την 
γεώτρηση αν θυμάστε ήρθε ο κ. Χαλκίδης και μάλιστα στο Συμβούλιο το είπε και 
μάλιστα τον εκθειάσατε και το έγραψαν και οι εφημερίδες, θέλετε να σας τις φέρω; 
Ότι θα γίνει γεώτρηση και ευχαριστούμε τον κ. Χαλκίδη τον Βουλευτή.  

Κλείνοντας θέλω να πω ότι την πραγματική εικόνα ενός Δήμου την δείχνει ο 
απολογισμός. Δεν είναι μόνο μια λογιστική ταυτοποίηση ή λογιστικές πράξεις, είναι 
μια εικόνα η οποία δείχνει το τι κάνεις, τι έργα εκτελείς από τα έργα που εκτελείς 
δείχνει αν δίνεις ανάπτυξη στον τόπο και σήμερα βλέπουμε αυτή η χώρα το μόνο που 
της λείπει είναι ανάπτυξη και πηγαίνει κατά διαβόλου. Άρα δηλαδή, σ’ ένα Δήμο δεν 
θα είσαι διαχειριστής κονδυλίων. Τι έκανε ο Δήμος Δοβρά; Όχι κ. Τσιούντας αλλά και 
ο προκάτοχός του, 12 χρόνια κάνανε τον διαχειριστή, τι διαχειρίστηκαν ρε παιδιά; Τη 
ΣΑΤΑ, ΕΠΤΑ, ΘΗΣΕΑ, τέλη δημοτών, φόρους, επιχορηγήσεις που ερχόταν από το 
Κράτος, είναι γνωστά αυτά, τα δείχνουν οι απολογισμοί και ο συγκεκριμένος 
απολογισμός δεν δείχνει.  

Απέναντι μου βλέπω τον κ. Νεστορόπουλο δεν βλέπω τον κ.Δάλλα και 
στεναχωριόμουν τόσο πολύ που έλεγα, γιατί δεν ήταν ευθύνη της αντιπολίτευσης, αν 
θέλετε η αντιπολίτευση θέλετε να σας χαϊδεύει κ. Τσιούντα, όταν ζητούσε η 
αντιπολίτευση στο Σύνδεσμο Αλεξάνδρειας να υπάρχει αντιπροσώπευση και βάζετε 
δυό, όταν ήθελε στην Διαδημοτική δεν τα λέτε εδώ αλλά είναι και γραμμένα.  

Αν θέλατε συνεργασία να τη δείχνατε από την πρώτη μέρα και δεν τη 
θελήσατε ούτε στο πνεύμα της φιλίας που είχαμε από 12 χρονών. Αλλά σε τέτοια 
θέματα όταν ασχολούμαστε με τα κοινά δεν υπάρχει προσωπική φιλία κύριε, τις φιλίες 
τις αφήνουμε έξω από το κτίριο στο οποίο ασχολούμαστε με τα κοινά. Αν θέλετε τη 
φιλία, την έχουμε ακόμα τη φιλία.  

Εγώ θα ήθελα να πω ότι αν δεν τρως στο σπίτι σου δεν ξοδεύεις και αν δεν 
κάνεις έργα, δεν χρωστάς. Είναι δυνατόν κάποιος να κάνει έργο και να μην χρωστάει; 
Ας μας πουν όλοι ιθύνοντες και υπόλοιποι. Φυσικό είναι, θα κάνεις έργα, θα έχεις ιδία 
συμμετοχή και θα πάρεις δάνειο. Να μας πει ο Δήμος Δοβρά, εκτός απ’ αυτά τα οποία 
έδινε το Κράτος, σε ποιο πρόγραμμα ενταχθήκαμε; Όπως εντάχθηκε ο Δήμος Απ. 
Παύλου, όπως εντάχθηκε η Μακεδονίδα και τα εκατομμύρια και είναι συνέχεια των 
έργων τα οποία θα εκτελεστούν από τον Δήμο τον Καλλικρατικό της Βέροιας. Ποια 
είναι αυτά τα οποία συνεχίζουν ή ποιες μελέτες είναι μέσα στο πρόγραμμα, όχι μόνο 



που θα με κατηγορήσει είναι, δεν βάλατε τις μελέτες του Δοβρά, έκανε και αυτή τη 
μομφή, λες και έγινε εσκεμμένα να μην ενταχθούν κάποιες μελέτες. Οι μελέτες δεν 
είναι στην ωριμότητα την πολιτική, είναι στην ωριμότητα των μελετών.  

Αν οι μελέτες ήταν στο συρτάρι και δεν προχωρούσαν και ο Βιολογικός δεν θα 
γινόταν και η επικαιροποίηση που κάνατε τα κάνατε για δύο οικισμούς, μήπως δεν το 
γνωρίζετε; Ότι όταν κάνατε τις μελέτες, επικαιροποίηση για το Βιολογικό, επειδή δεν 
έφταναν τα ποσά, βάλατε μόνο δύο χωριά εσείς, δύο η Ειρηνούπολη και δύο τα 
Ανθέμια; Γιατί τα κρατάτε μυστικά αυτά; Μετέπειτα θα έμπαινε ο Τρίλοφος, κ. 
Κουμτσίδη, δεν ήτανε μέσα στην επικαιροποίηση. Αυτά τα γνωρίζουν; Εγώ μπορεί να 
μην ερχόμουν στα Συμβούλια κ. Τσιούντα, είπε και ο κ. Δάσκαλος τι προτείνω, γιατί 
βιάζεται και αυτός, όταν παίρνει αυτός το λόγο δεν σταματάει με τίποτα είναι 
ορμητικός, τον λένε και Δούναβη, κατάλαβες; Τώρα άσε λοιπόν τον Παραδούναβη να 
δουλεύει! Εγώ ήθελα και άλλα να πω αλλά θα σταματήσω και θα πω, όντως από τους 
Δήμους τους υπόλοιπους, σε θέματα οφειλών, ο Δήμος Δοβρά είχε τα λιγότερα γιατί 
φαίνονται, δεν μπορούν να αμφισβητηθούν, αλλά είναι και ο μοναδικός Δήμος ο 
οποίος στα έργα είναι, όχι τελευταίος, είναι μακράν τελευταίος.  

Εγώ θα ψηφίσω τον απολογισμό του Δήμου Δοβρά, όπως θα ψηφίσω και 
παρακάτω τον απολογισμό του Δήμου Μακεδονίδος, γιατί πιστεύω ότι αν δοθεί πάλι 
καμία ευκαιρία, αλλά πιστεύω ότι δεν θα δοθεί στον κ. Τσιούντα, θα είναι πάντα στα 
έδρανα εκεί, όπως συνήθιζα να είμαι εγώ κάποτε, να τα συνηθίσει γιατί αρκετά χρόνια 
θα διαμαρτύρεται.  

Πρόεδρος : Ευχαριστούμε πολύ κ. Καγκελίδη. Ψηφίζουμε συνάδελφοι. 
Τσιούντας : Ένα λεπτό μόνο Πρόεδρε. Ένα λεπτό. Στον κ. Νεστορόπουλο 

δώσατε πολύ χρόνο και εγώ θα είμαι πολύ σύντομος για να πω το εξής: Ότι εκ του 
αποτελέσματος κρίνεται ο καθένας και εμάς τους Δημοτικούς Συμβούλους και τον 
Δήμαρχο του πρώην Δήμου Δοβρά, μας τίμησε ο κόσμος. Η παράταξη μας εξέλεγξε 
τρεις εν ενεργεία Συμβούλους, του πρώην Δήμου Δοβρά. Ο Δήμος Δοβρά σε ποσοστό 
είναι το 1/10 και σε δύναμη η παράταξη μας έχει το 1/25, όχι, αντίστοιχα.  

Για το νερό της Πατρίδος λοιπόν, κάναμε το 2008 τη γεώτρηση, γιατί λέει δεν 
είχαμε νερό, το 2007 αναλάβαμε, το 2008 έγινε η γεώτρηση και φέραμε κι’ άλλο νερό. 
Κατηγορηθήκαμε για την απόσχιση, είπε ο κ. Καγκελίδης, δεν τον κατηγόρησα εγώ, 
είπα είχατε δικαίωμα, αλλά ενεργήσατε αντιδεοντολογικά ερχόμενος στο Δήμο 
Βέροιας. Δεν σας κατηγόρησα, δικαίωμά σας. Είπε επίσης ότι αν μας πάνε στα 
δικαστήρια κάποιοι, θα πληρώσουμε 600-700.000,00 €, ποιος; Είπε για τον άνθρωπο 
στον οποίο έπρεπε να πούμε, να του κάνουμε γραπτά, επειδή κάποιος κάτι είπε, να του 
κάνουμε γραπτά για να μας φέρει τα παραστατικά, εδώ τον καλέσαμε στο Δ.Σ. 
ενώπιων 17 ατόμων και έπρεπε να του κάνουμε και γραπτό αίτημα; Τον κάναμε 
γραπτό αίτημα για να έρθει, τι άλλο;  
 Πρόεδρος: Εγκρίνει το σώμα τον απολογισμό, τον ισολογισμό και τα 
αποτελέσματα χρήσης του Δήμου Δοβρά έτους 2010; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε η σύμβουλος Χ.Σαββαϊδου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 29-9-2010 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε.Αρχοντάκη. 
2.-Την αριθ. 372/2011 απόφαση προελέγχου και την έκθεση ελέγχου της οικονομικής 
Επιτροπής επί του απολογισμού και ισολογισμού αντίστοιχα του Δήμου Δοβρά έτους 
2010. 
3.-Την αριθ. … απόφαση Δημάρχου Δοβρά, με την οποία ανέθεσε στον Χρήστο 
Παπαδημητρίου τον έλεγχο των οικονομικών καταστάσεων του Δήμου, χρήσεως 
2010. 
4.-Τα παραπάνω στοιχεία του απολογισμού, τον ισολογισμό  και τα αποτελέσματα 
χρήσης του Δήμου Δοβρά διαχειριστικής περιόδου 2010. 
5.-Την σχετική έκθεση ελέγχου του παραπάνω ορκωτή ελεγκτή- λογιστή. 
6.-Ότι στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν ο ορκωτός ελεγκτής- λογιστής που συνέταξε 
το παραπάνω πιστοποιητικό και ο αρμόδιος προϊστάμενος του πρώην Δήμου Δοβρά. 
7.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 



8.-Τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) και των άρθρων 72 & 267 
του Ν.3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α)Εγκρίνει τον παραπάνω απολογισμό εσόδων και εξόδων του Δήμου Δοβρά, 
οικονομικής χρήσης 2010, κατά τον οποίο τα έσοδα ανήλθαν σε 2.866.183,21, τα 
έξοδα σε € 2.825.469,46 και το χρηματικό υπόλοιπο σε 40.713,75, όπως λεπτομερώς 
αναγράφονται στον οικείο απολογιστικό πίνακα. 
 Β)Εγκρίνει τον ισολογισμό διαχειριστικής περιόδου 2010 του Δήμου Δοβρά, 
ο οποίος εμφανίζει γενικό σύνολο ενεργητικού € 11.774.158,45, γενικό σύνολο 
παθητικού € 11.774.158,45 και καθαρά αποτελέσματα (ζημία) χρήσης € 139.559,22. 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  669 / 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Α. Ορφανίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ν. Αγγέλου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 

 
 
 
 


